

SCHWARZ CONTEMPORARY

CLEMENS TISSI

Clemens Tissi, geboren 1963 im Norden der Schweiz in eine Musiker- und Architektenfamilie, reiste mit 15 nach New York, zog mit 17 nach Paris, baute mit 20 das erste Haus. Über zehn Jahre intensive Arbeit als Architekt; mehrere Bauten, Wettbewerbe und Renovationen, immer wieder auch Möbelentwürfe. Mitte der Neunziger Jahre Umzug nach Berlin, Eröffnung einer Galerie für Design des 20. Jahrhunderts. 2010 schloss er die Galerie und widmete sich wieder ganz den eigenen Entwürfen.

Clemens Tissi lebte bis zu seinem Tod im August 2016 in Berlin.

Clemens Tissi, born in 1963 in the North of Switzerland in a family of musicians and architects, travelled to New York as a 15 year-old, moved to Paris at the age of 17, built his first house by the time he was 20. He was busy with architectural design, buildings, competitions and renovations. During that time, Tissi occasionally designed furniture. In the mid-nineties, he moved to Berlin and established a gallery for 20th century design. Since the closing down of the gallery in 2010, he dedicated himself entirely to his own creation and design projects.

Clemens Tissi lived in Berlin - where he died in August 2016.